
پایان سلطنت ۴۴ ساله آیان
بر وزنه برداری جهان؟

تام��اش آیان ۸۱ س��اله ام��روز در دوحه در جلس��ه ای 
فوق الع��اده حض��ور خواه��د داش��ت که ممکن اس��ت به 
 کناره گی��ری او از س��متش بینجام��د. به گزارش ایس��نا 
به نقل از insidethegames، دوره ریاس��ت تاماش آیان 
بر فدراسیون جهانی وزنه برداری امروز با بزرگ ترین چالش 
خود روبه رو می ش��ود، جایی که هیأت اجرایی در جلسه ای 
 درب��اره آینده این رش��ته ورزش��ی به بح��ث و تبادل نظر
 خواه��د پرداخ��ت. چندین ت��ن از اعضای هی��أت اجرایی
2۱ نفره IWF با آیان مخالفت کرده اند و گفته می شود 2 نفر 
نیز تلاش کرده اند او را به استعفا از سمت ریاست فدراسیون 
جهانی وزنه برداری در جلسه ای در دوحه قطر ترغیب کنند. 
برخی اعضا معتقدند رئیس موقت انتخاب می شود. در حالی 
که یکی از نزدیکان آیان مطمئن بود »خبرهای خوب اعلام 
خواهد شد«، دیگران منتظرند قبل از تصمیم گیری درباره 
مراح��ل بعدی فدراس��یون جهانی وزنه ب��رداری و اقدامات 
آن، توضیحات و شواهدی را از آیان بشنوند. اعضای هیأت 
اجرایی IWF همگی متفق القولند آینده این ورزش در برنامه 
بازی های المپیک یک بار دیگر مورد تهدید واقع می شود. آیان 
۸۱ ساله از سال ۱۹۷۶ ریاست فدراسیون جهانی وزنه برداری 

را برعهده داشته است.

واکنش رمضانی به وضعیت زمین 
تمرین استقلال

سرپرس��ت تیم فوتبال استقلال درباره مشکلات تیمش 
جه��ت تمرین کردن توضیحاتی ارائه داد. س��عید رمضانی، 
سرپرست تیم فوتبال استقلال درباره موضوع زمین تمرین این 
تیم و حاشیه های ایجاد شده، گفت: در روز دیدار با داماش با 
پیمانکار زمین صحبت کردم و به ایشان گفتم تعداد کارگران 
برای جمع آوری کاور کم است و باید تعداد آنها بیشتر شود. آن 
روز حتی بازیکنان به پیمانکار کمک کردند اما ایشان موضوع 
طلب از باشگاه را مطرح کرد که به ایشان گفتم این موضوع 
با مذاکره قابل حل است و تا زمان پرداخت باشگاه به صورت 
نقدی هزینه ها را پرداخت می کنم و با توجه به برنامه تمرینی 
تیم که 2 روز در سالن است فرصت برای انجام امور را دارید. 
او در ادامه تصریح کرد: ما چند روز در سالن وزنه ریکاوری و 
تمرین کردیم. در روز تمرین اصلی به من گفتند روی چمن 
کاور نیست و برف نشسته است. سپس به زمین تمرین تهرانسر 
رفت��م که آنجا نیز برف بود. چند زمین چمن طبیعی را نیز 
بررسی کردم که همگی مشکل برف داشتند. این موضوع را 
تا پاسی از شب پیگیری کردم اما در نهایت نتوانستیم چمن 
طبیعی پیدا کنیم. زمین غدیر نیز میزبان یک مسابقه رسمی 
بود و زمین امام رضا نیز مشکل برف داشت به همین دلیل 

به زمین مدرن در منطقه ۱۷ رفتیم که تازه تاسیس بود.

درخواست قهرمانان کشتی از فرمانداری 
تهران برای تغییر نیافتن نام خیابان تختی

تعدادی از قهرمانان کشتی از فرمانداری تهران درخواست 
کردند پیگیر تصمیم شورای شهر تهران مبنی بر تغییر نام 
خیابان تختی شود و از این اقدام جلوگیری کند. پس از اینکه 
شورای شهر تهران تصویب کرد نام خیابان تختی به استاد 
شهناز تغییر کند، تعداد زیادی از قهرمانان کشتی به این 
موضوع اعتراض کردند و در ادامه، عیسی فرهادی، معاون 
استاندار و فرماندار شهر تهران با ارسال نامه ای به محسن 
هاشمی، رئیس شورای شهر تهران با تغییر نام خیابان جهان 
پهلوان تختی مخالفت کردند. اما پس از این اتفاقات، شورای 
شهر تهران همچنان تصمیم بر این داشت که این تغییر نام 
انجام شود و حالا تعداد زیادی از قهرمانان عنوان دار کشتی از 
فرماندار تهران درخواست کرده اند مجددا پیگیر این موضوع 

شود و از تغییر نام خیابان تختی جلوگیری کند.

بدهی پرسپولیس هر روز بیشتر می شود
باش��گاه پرس��پولیس هنوز موفق به پرداخت مطالبات 
پیمانکار قبلی بلیت فروشی خود نشده است تا رقم بدهی اش 
هر روز بیش��تر از گذش��ته ش��ود. احکام قضایی مربوط به 
محکومیت باشگاه پرسپولیس مبنی بر پرداخت غرامت و 
حق فروش بلیت بازی های خود از پاییز سال ۱۳۹۶ تاکنون 
صادر شده است اما این باشگاه پولی ندارد که به آنها پرداخت 
کند؛ مشکلی که باعث شده با توجه به جزئیات قرارداد سرخ ها 
با پیمانکار قبلی بلیت فروشی خود تبدیل به معضلی جدی 
برای محمدحسن انصاری فرد، مدیرعامل این باشگاه شود. 
در ص��ورت عدم پرداخت این پول ظرف چند روز آینده بار 
دیگر به مبلغ مربوط به خسارت این شرکت افزوده می شود 
تا بدهی پرسپولیس نیز بیشتر از گذشته شود. سرخ ها در 
حالی نسبت به بدهی های گذشته خود کم توجهی می کنند 
که مشکلات اینچنینی سبب شده بود این باشگاه در بسیاری 
از پرونده های حقوقی و قضایی مشابه، غرامت های سنگینی 
را پرداخت کند. احکام قضایی پرسپولیس در حالی از سوی 
مسؤولان باشگاه خاک می خورد که وزارت ورزش و جوانان 
قصد دارد س��رخابی های پایتخت را تا پایان س��ال جاری 
خصوصی کند؛ باشگاه هایی که شکایت های رسمی فراوانی 

دارند و هر بار با جریمه ای جدید روبه رو می شوند.

ایران کشوری مقتدر و صلح دوست است
ادامه از صفحه اول

زیبا بود و معنادار... همان سلام نظامی را می گویم؛ همان 
سلامی که ورزشکاران ایرانی به پرچم خود دادند در حالی 
که مرز هیچ کش��وری را بی ارزش نکرده اند و استقلال و 
تمامیت ارضی هیچ سرزمینی را نادیده نینگاشته اند، سلام 
نظامی از سوی مردمان کشوری که قرن هاست سرود صلح 
می خواند چیزی جز زیبایی به تماشاگرانش هدیه نمی دهد، 
س��لام نظامی وقتی در پس آن سوء تعبیری نتوان کرد، 
هیچ معنایی جز اقتدار آمیخته با صلح دوستی نمی دهد. 
هر تعبی��ری جز این، بی انصافی اس��ت، نادیده انگاری و 
کژروی است؛ آن هم سوی از ورزشکارانی که دلی دریایی 

و روحی پاک دارند.
به سبک همه تماشاگران ایرانی می ایستم و می گویم: 

»بچه ها مچکریم!«
*داور بین المللی فوتبال

اخبار

ورزشی

نگاه

تداوم صدرنشینی آرین غلامی در لیگ برتر شطرنج
دور ششم مرحله نهایی لیگ شطرنج با تثبیت صدرنشینی آرین غلامی به پایان رسید. در ادامه دیدارهای مرحله فینال مسابقات شطرنج لیگ کشور و در پایان 
دور ششم این مسابقات، آرین غلامی با ریتینگ 25۴۱ و با کسب 5/5 امتیاز همچنان صدر جدول را به خود اختصاص داده است. احسان قائم مقامی دیگر 
استاد بزرگ کشورمان جهش خوبی در این مسابقات داشت و با کسب ۴/5 امتیاز به رده دوم صعود کرد. امیررضا پورآقابالا نیز با ۴ امتیاز در رده سوم قرار دارد.

تیم مل��ی هندبال ای��ران در پنجمین 
مسابقه خود در رقابت های قهرمانی آسیا 
باید مقابل کره جنوبی قرار بگیرد. نوزدهمین دوره رقابت های 
هندبال قهرمانی آس��یا به مراحل حساس خود نزدیک شده  
اس��ت؛ جایی که تیم ها برای کس��ب ۳ س��همیه باقی مانده 
جام جهانی با هم رقابت خواهند کرد. تیم ملی هندبال ایران 
در پنجمین مسابقه خود در این دوره از رقابت ها باید امروز 
پنجش��نبه از س��اعت ۱۸:۳0 مقابل کره جنوبی قرار گیرد. 
شاگردان علیرضا حبیبی در گام نخست نیوزیلند را مغلوب 
کردند و در بازی دوم مغلوب بحرین شدند. ملی پوشان ایران 
در نخستین مسابقه دور دوم مقابل کویت میزبان صف آرایی 
کردند و به پیروزی رس��یدند اما در بازی چهارم خود نتیجه 
را به قطر، نایب قهرمان جهان واگذار کردند. هندبالیست های 
ایران تا اینجای مسابقات روند یک برد، یک باخت را در پیش 
گرفته اند که اگر قرار به تداوم همین روند باشد باید در بازی 
پیش رو به پیروزی برسند اما این موضوع را از نظر فنی هم 
می توان بررسی کرد. کره جنوبی که ۶ مدال طلای بازی های 
آسیایی، یک مدال نقره و 2 مدال برنز این رقابت ها به همراه 
۹ مدال طلا، ۳ مدال نقره و یک مدال برنز قهرمانی آسیا را 
در کارنامه دارد، در مرحله نخست نوزدهمین دوره رقابت های 
قهرمانی آس��یا با تیم های استرالیا و عربستان هم گروه بود. 
چشم بادامی ها در بازی اول با نتیجه ۴0 بر 20 از سد استرالیا 
گذشتند و در گام دوم با نتیجه 2۹ بر 2۷ مغلوب عربستان 

شدند. کره ای های پرافتخار در نخستین بازی از دور دوم این 
پیکارها با قطر روبه رو شدند که این مسابقه با نتیجه ۳۴ بر 
2۷ به سود قطر تمام شد. کره جنوبی در چهارمین بازی مقابل 
کویت میزبان قرار گرفت و توانست ۳۴ بر 2۷ به پیروزی برسد. 
حالا هر 2 تیم ایران و کره جنوبی این شانس را دارند تا یکی 
از مسافران جام جهانی قاهره باشند. هر چند چشم بادامی ها از 
بهترین تیم های آسیا هستند اما روند آنها در سال های اخیر و 
بازی های گذشته به گونه ای بوده که این امید در دل ملی پوشان 
ایران زنده شده که توان غلبه بر این تیم را دارند. هندبال ایران 
در بازی های قهرمانی آسیا 20۱۸ با نتیجه 2۸ بر 25 مغلوب 
کره جنوبی میزبان شد اما شاگردان علیرضا حبیبی بتازگی و در 
رقابت های انتخابی المپیک 2020 توکیو با نتیجه  2۸ بر 2۷ 
مقابل کره جنوبی پیروز شدند. در رقابت های انتخابی المپیک 
تیم ایران با ترکیبی جوان راهی مسابقات شده بود اما حالا 
تعدادی بازیکن باتجربه و لژیونر هم به تیم ملی اضافه شده اند؛ 
به این ترتیب کفه ترازو برای پیروزی در این مسابقه به سمت 
ایران سنگینی می کند. حالا همه چیز دست ملی پوشان ایران 
است و فقط باید آخرین ضربه را محکم تر بزنند تا یک بار دیگر 

هندبال ایران را زنده کنند.
باباصفری: بالای 80 درصد شانس پیروزی داریم ■

محسن باباصفری، دروازه بان تیم ملی هندبال ایران درباره 
بازی ایران مقابل کره جنوبی اظهار داشت: شرایط برای هر 
2 تیم برابر است و هر تیمی که از نظر ذهنی و بدنی بهتر 

باشد، می تواند پیروز شود. باید بخوبی تیم حریف را آنالیز 
کنیم اما به نظرم روی کاغذ بالای ۸0 درصد شانس پیروزی 
مقابل کره جنوبی را داریم. باید روندی را که داشته ایم حفظ 
کرده و کم خطا تر ظاهر شویم تا بتوانیم به پیروزی برسیم.

موسوی: یک سر و گردن بالاتر از حریف هستیم ■
علیرضا موس��وی از بازیکنان تیم ملی هندبال هم گفت: 
همه چیز برای صعود به جام جهانی دست خودمان است. فردا 
)امروز( محکوم به پیروزی هستیم و فکر می کنم می توانیم 

کره جنوبی را شکس��ت دهیم، چون واقعا یک س��ر و گردن 
بالاتر از حریف هس��تیم. ان شاءالله روز ما باشد و بتوانیم به 

حق خود برسیم.
حبیبی: حق اشتباه نداریم ■

علیرضا حبیبی، سرمربی تیم ملی هم شرایط تیم را خوب 
ارزیابی کرد و اظهار داشت: بازی بسیار حساسی در پیش داریم 
و آخرین گام ما برای احیای هندبال خواهد بود. می جنگیم تا 

پیروز شویم و در این راه حق اشتباه نداریم.

تقابل مهم هندبال ایران وکره جنوبی

هم  قسم برای برد
هندبال

فوتبال ایران یک هفته بس��یار س��خت و پرتنش را پشت سر 
گذاشت و شاید امروز زمان بهره برداری از مقاومت محکم باشگاه های 
ایرانی باشد. پیش از این هرگاه کمیته اجرایی مسابقات کنفدراسیون 
فوتبال آسیا رای و حکمی را صادر کرده بدون هیچ کم و کاستی 
» ای اف سی« آن را اجرا کرده است اما این بار به واسطه مقاومت ۴ 
باشگاه ایرانی، نه تنها کنفدراسیون فوتبال آسیا مجبور به عقب نشینی 
شد بلکه در اقدامی معنادار مجددا برنامه جدیدی را برای بازی 2 تیم 
استقلال و شهرخودرو با نمایندگان کویت و بحرین روی خروجی 
سایت اصلی خود فرستاد. پیش تر آنها استقلال و شهرخودرو را حذف 
کرده بودند اما حالا زمان و مکان جدیدی برای بازی آنها مشخص 
شده است. ۴ مدیر باشگاه های استقلال، پرسپولیس، شهرخودرو 
و سپاهان به مالزی رفته اند تا امضای طلایی و ضمانت گونه شیخ 
س��لمان را بگیرند. نمایندگان ما و همچنین فدراسیون و وزارت 
ورزش هیچ اعتمادی به بس��ته جدید پیش��نهادی »ای اف سی« 
ندارند و می گویند تنها در صورتی که آنها امضای ضمانت برگزاری 
بازی های مرحله گروهی در ایران را بدهند، حاضر به قبول این بسته 
خواهند شد. از این رو باید جلسه امروز را یکی از مهم ترین جلسات 
تاریخ فوتبال ایران قلمداد کرد. پرونده ۴ تیم ایرانی حاضر در آسیا 
هنوز به طور کامل و قطعی بسته نشده و تلاش ها برای بازگرداندن 
استقلال، شهرخودرو، پرسپولیس و سپاهان به این تورنمنت بزرگ 
ادامه دارد. روز سه شنبه هم تعدادی از مدیران و مسؤولان این ۴ 
باشگاه و برخی تصمیم سازان فوتبال در راستای بیانیه مشترک قبلی 
مصاحبه هایی انجام دادند که عدم حضور ایرانی ها در آسیا را به دلیل 
سلب امتیاز میزبانی تایید می کرد. در این بین کارشناسان داخلی 
درب��اره پیامدهای این تصمیم اتفاق نظر ندارند؛ برخی از احتمال 
محرومیت 2 ساله ایران در صورت انصراف از حضور در آسیا سخن 
می گویند و برخی دیگر معتقدند این انصراف به یک جریمه نقدی 
ختم می شود. در حالی که سطح رایزنی ها و تصمیم گیری در ایران 
از سیستم ورزش عبور کرده، در کنفدراسیون فوتبال آسیا هم در 
این باره اتفاق نظر وجود ندارد. از یک سو غیبت تیم های ایرانی در 
مرحله گروهی شانس دیگر تیم ها را برای موفقیت افزایش می دهد 
و طبیعی اس��ت این تیم ها و نمایندگان آن کشورها در AFC از 
 AFC انصراف تیم های ایرانی استقبال کنند اما شیخ سلمان رئیس
شخصا بی میل به بازگشت تیم های ایرانی به این مسابقات نیست، 
چرا که حضور ایران در لیگ قهرمانان آسیا نه تنها سطح کیفی آن 
را بالا می برد، بلکه به دلیل پرهوادار بودن تیم های ایرانی گردش 
مالی فوتبال آسیا نیز بالا خواهد رفت که همه اینها به سود فوتبال 
آس��یا و کنفدراسیون آن است. در کمیته های مختلف AFC که 
تصمیمات آنها تعیین کننده است، در این رابطه اتفاق نظر وجود ندارد 
و اعضای این کمیته ها نیز برخی مخالف و بعضی موافق بازگشت 

تیم های ایرانی هستند.
AFC در تازه ترین اقدامش، بازی های استقلال و شهر خودرو 
با حریفان کویتی و بحرینی اش را بار دیگر در تقویم مسابقات قرار 
داد و این بار محل برگزاری این بازی ها را تغییر داد و کشور امارات 

را برای میزبانی 2 تیم ایرانی برگزید.
امروز روز مهمی برای فوتبال ایران و آسیاست. ساعت 22  دیشب 
نمایندگان ۴ تیم ایرانی حاضر در این مسابقات راهی کوالالامپور 
شدند تا امروز نشستی حضوری و مستقیم با سران کنفدراسیون 
فوتبال آسیا داشته باشند و تصمیم نهایی در این باره با حضور خود 
شیخ سلمان گرفته شود. گفته می شود در وهله اول ۴ تیم ایرانی 
تصمیمی واحد در این راس��تا می گیرند و بر اساس سیاست های 
اعمال ش��ده یا هر ۴ تیم با هم به مس��ابقات بازمی گردند یا هر ۴ 
تیم با هم از حضور در این مسابقات انصراف خواهند داد. در وهله 
بعدی نیز تنها راه بازگشت ایرانی ها به این مسابقات ضمانت رسمی 
کنفدراسیون و شخص شیخ سلمان برای بازگرداندن حق میزبانی 

در مرحله گروهی مسابقات است.
در این صورت این امکان وجود دارد که استقلال و شهرخودرو 
از حق میزبانی خود در مرحله پلی آف مس��ابقات گذشته و اولین 

دیدارهای خود را در کشور ثالث )امارات( انجام دهند تا در صورت 
صعود به مرحله گروهی، همراه با سپاهان و پرسپولیس بازی های 
خانگی را در ایران برگزار کنند. بر اساس اعلام کنفدراسیون فوتبال 
آسیا، دیدار استقلال مقابل الکویت و شهرخودرو مقابل الرفاع روز 
شنبه 5 بهمن در کشور امارات برگزار می شود. هنوز نماینده های 
فوتبال ایران درباره آخرین تصمیم گیری AFC  موضع رس��می 

خود را اعلام نکرده اند.
طلسم را باید شکست ■

کنفدراسیون فوتبال آسیا از یک طرف برای مدیران ۴ باشگاه 
ایرانی حاضر در لیگ قهرمانان دعوتنامه می فرستد تا آنها را پای 
میز مذاکره با دبیرکل AFC بنش��اند و از طرف دیگر با انتخاب 
دوب��ی و ش��ارجه به جای دوح��ه برای میزبانی 2 ب��ازی پلی آف 
استقلال و شهرخودرو مقابل الکویت و الرفاع، در های مذاکره را به 
روی نمایندگان ایران می بندد. AFC سرگیجه گرفته است؛ آنها 
نمی دانند باید چگونه از این بحران خارج شوند؛ دل شان نمی آید 
نمایندگان ایران را از لیگ قهرمانان کنار بگذارند و البته دل شان هم 
نمی خواهد اقتدارشان با پس گرفتن حکمی که داده بودند، زیر سوال 
برود. این سرگیجه یعنی موضع مشترک نمایندگان فوتبال ایران در 
قبال تصمیم AFC تا اینجا خوب بوده است. از اینجا به بعد مهم 
است که فرستادگان فوتبال ایران به مقر کنفدراسیون فوتبال آسیا 
در جریان مذاکره با دبیرکل AFC، استدلال درستی داشته باشند 

و بتوانند با قاطعیت و البته در چارچوب منطق، کنفدراسیون را وادار 
به عقب نشینی کنند. پیش تر در »مذاکرات« چندان موفق نبودیم و 
چشم مان از این مذاکره هم می ترسد اما امیدواریم این بار آنهایی که 
به نمایندگی از فوتبال ایران به مقر AFC رفته اند، طلسم فوتبال ما 
در مذاکرات را بشکنند و با دست پر بازگردند. می دانیم کار سختی 
اس��ت، چون در AFC هیچ نفوذی نداریم و شاید کنفدراسیون 

تصمیم آخرش را از همان اول گرفته باشد.
جزئیات سفر به مالزی ■

سخنگوی فدراسیون فوتبال برنامه مدیران ۴ باشگاه ایرانی را برای 
سفر به مقر کنفدراسیون فوتبال آسیا و پیگیری حق میزبانی در لیگ 
قهرمانان آسیا تشریح کرد. امیر مهدی علوی، سخنگوی فدراسیون 
فوتبال درباره برگزاری جلسه سرپرست دبیرکلی فدراسیون و مدیران 
عامل ۴ باشگاه پرسپولیس، سپاهان، استقلال و شهرخودرو در مالزی 
عنوان کرد: به دنبال ارائه درخواست باشگاه های نماینده ایران در 
لیگ قهرمانان جهت دیدار با مسؤولان ارشد کنفدراسیون فوتبال 
آسیا توسط فدراسیون فوتبال، هیأت ایرانی پنجشنبه با دبیرکل 
کنفدراسیون دیدار خواهد کرد. وی افزود: ابراهیم شکوری، سرپرست 
دبیرکلی فدراسیون و مدیران عامل ۴ باشگاه پرسپولیس، سپاهان، 
استقلال و شهرخودرو چهارشنبه شب تهران را به مقصد کوالالامپور 
ترک خواهند کرد. س��خنگوی فدراسیون فوتبال تاکید کرد: این 
جلسه روز پنجشنبه ساعت ۱۴ در مقر کنفدراسیون فوتبال آسیا 

برگزار خواهد شد تا مباحث موردنظر به صورت رو دررو با دبیرکل 
کنفدراسیون فوتبال آسیا مطرح شود.

محرومیت ایران از میزبانی ارتباطی به هواپیمای اوکراینی ندارد ■
در حالی که عده ای اصرار داش��تند حادثه سقوط هواپیمای 
اوکراین��ی را مرتبط با محرومیت ایران کنند، حالا یک روزنامه 
بحرینی فاش کرده سقوط این پرواز هیچ ارتباطی به رای اخیر 
»ای اف سی« ندارد. یک روزنامه بحرینی اعلام کرد تصمیم برای 
محرومیت ایران از میزبانی در لیگ قهرمانان آس��یا ارتباطی به 
ماج��رای هواپیمای اوکراینی ندارد. روزنامه »البلاد« بحرین در 
گزارشی به بررسی اتفاقات اخیر و سلب میزبانی از باشگاه های 
ایرانی در لیگ قهرمانان آسیا پرداخت. این روزنامه نوشت: »یک 
منبع آگاه در کمیته اجرایی کنفدراس��یون فوتبال آسیا اعلام 
کرد این کنفدراس��یون تاکنون هیچ نامه رسمی از باشگاه های 
ایرانی برای انصراف از لیگ قهرمانان آسیا دریافت نکرده است. 
باش��گاه های پرسپولیس، استقلال، ش��هرخودرو و سپاهان به 
صورت یکپارچه اعلام کردند تصمیم دارند به خاطر رای به بازی 
در کشور بی طرف، در لیگ قهرمانان شرکت نکنند«. البلاد در 
ادامه گزارش خود به بخش هایی از این تصمیم AFC پرداخت 
و آن را حاص��ل تصمیم کمیته امنیت و بررس��ی تمام جوانب 
دانست: »این منبع خبری گفت تصمیم برای انتقال بازی های 
خانگی تیم های ایرانی به زمین بی طرف مطابق گزارش کمیته 
امنیت و ایمنی کنفدراس��یون است که شرایط را در کشورهای 
آسیایی مطابق معیارهای مشخص، بررسی می کند«. این منبع 
خبری افزوده اس��ت: »برخلاف آنچه گفته می شود این تصمیم 
ارتباطی با یک رویداد خاص در ایران از جمله هواپیمای اوکراینی 
ندارد. یک کمیته تخصصی در کنفدراسیون آسیا وجود دارد که 
می تواند وضعیت امنیتی را در تمام کش��ورها ارزیابی کند. این 
کمیته گزارش خود را بر اس��اس تمام وقای��ع موجود در ایران 
منتشر کرده است. کنفدراسیون فوتبال آسیا هم تاکنون بحث 
 مجازات و جریمه باش��گاه های ایران��ی را مطرح نکرده، چرا که

تاکنون نامه ای رسمی از آنها برای انصراف نگرفته است. آیین نامه ها 
و قوانین پیش بینی شده ای وجود دارد که بعدا مشخص می کند در 
صورت انصراف یک تیم چه اقداماتی شود«. البلاد همچنین به نقل 
از این منبع آگاه خود آورده است: »اگر شرایط در ماه های آینده در 
ایران بهبود یابد، ممکن است همه چیز به حالت عادی بازگردد«.

 آیا جلسه امروز مدیران ۴ باشگاه فوتبال ایران
 با شیخ سلمان منجر به گرفتن حق میزبانی می شود؟

ین تیر آخر

پنجشنبه 3 بهمن 1398
وطن امروز     شماره 2850

]  مارکا   [

بازگشت بیل
]   توتو اسپورت  [

جدال اینتر - یووه
]  موندودپورتیوو   [

لیست خرید
]  اسپورت  [

هشدار حداکثری
]  آ.اس  [

نوبت تیم بی

کید دوباره علی نژاد بر عدم میزبانی باشگاه های ایرانی در زمین بی طرف          تأ
اما حرف های مهم روز گذش��ته معاونت قهرمانی وزارت ورزش حاکی از این اس��ت که گویا کار نمایندگان ما در لیگ قهرمانان 
آسیا به پایان رسیده است و نباید امیدی به خروجی جلسه امروز داشت. مهدی علی نژاد، سرپرست معاونت توسعه ورزش قهرمانی 
و حرفه ای وزارت ورزش و جوانان بر عدم میزبانی تیم های فوتبال ایرانی در زمین بی طرف، تأکید کرد. علی نژاد درباره معرفی کشور 
امارات به عنوان میزبان 2 بازی تیم های فوتبال استقلال و شهر خودرو، در مرحله پلی آف لیگ قهرمانان آسیا توسط AFC تصریح 
کرد: » ما در کشور ثالث بازی نمی کنیم. این حرف به آن معناست که علاوه بر گرفتن تضمین برای قطعیت در میزبانی تیم های 
ایرانی در بازی های برگشت، می بایست کنفدراسیون فوتبال آسیا، محل بازی 2 تیم استقلال و شهرخودرو را نیز بازگرداند به خاک 
کشورمان«. با توجه به فاصله زمانی کم تا روز شنبه و مشخص شدن شهرهای دوبی و شارجه برای بازی های استقلال و شهرخودرو 
مقابل نمایندگان کویت و بحرین، بعید به نظر می رسد مذاکرات امروز منجر به حضور ایران شود. البته خلیل زاده روز قبل از سفر به 
مالزی در گفت وگو با خبرنگار »وطن امروز« مدعی شد که آنها  همچنان امیدوار هستند این جلسه مثمر ثمر واقع شود. سرپرست 
باشگاه استقلال اگر چه درباره اینکه آیا در دوبی حاضر به انجام بازی می شوند یا خیر، پاسخ شفافی ارائه  نداد اما عنوان کرد اگر امروز 

شیخ سلمان به آنها ضمانت های کافی بدهد شاید هر اتفاقی رخ دهد. 


